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Z A P I S N I K  

sa 9. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana  18. ožujka 2022. godine s početkom u 18:00 sati u Multimedijalnom centru 

Općine Kukljica. 

 

Predsjednica mandatnog povjerenstva Rajna Grzunov na početku sjednice čita Izvješće 

Mandatnog povjerenstva o prestanku mirovanja mandata člana općinskog vijeća Općine 

Kukljica, Davora Lonića. Ovim Izvješćem prestaje mandat Edisona Boška.  

Nakon izvješća, predsjednik Općinskog vijeća čita prisegu, vijećnik Davor Lonić priseže te 

prisegu i potpisuje. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović pozdravlja sve prisutne, te je novom vijećniku 

zaželio dobrodošlicu. Otvara sjednicu Općinskog vijeća Općine Kukljica, te daje riječ 

pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela Lari Mušćet da pojedinačnom prozivkom utvrdi 

nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici.  

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Milorad Košćica, Dragana Filipi, Ante Korčulanić, Ante Martinović, Luka Milić, Rajna 

Grzunov i Davor Lonić.  

 

Odsutni vijećnici: 

 

Osim gore navedenih vijećnika sjednici prisustvuje Marin Boško, općinski načelnik, Lara 

Mušćet, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno svih 7 vijećnika, te da postoji potrebna 

većina za pravovaljano donošenje Odluka.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća ističe kako su dodane još neke točke dnevnog reda od strane 

načelnika, ali i on predlaže nadopunu dnevnog reda kako slijedi:  

 

6.  Prijedlog odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Manulica“; 

7.  Zaključak o davanju suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtića „Manulica“; 

8. Zamolba (zahtjev) Ines Šimičin za prenamjenu zemljišta; 

9. Prijedlog odluke o zaštiti mještana Kukljice od veprova. 

 

Predsjednik podloženu dopunu dnevnog reda daje na usvajanje.  

Jednoglasno usvojeno (7 glasova za). 

 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći dnevni red sa usvojenom dopunom:  

 

1. Pitanja i odgovori. 

2. Verifikacija zapisnika sa 8. sjednice Općinskog vijeća. 

3. Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedin-

stvenom upravnom odjelu Općine Kukljica. 

4. Zamolba (zahtjev) Zdenke Šimanović. 

5. Prijedlog odluke o izradi idejnog rješenja pretvaranja lukobrana kod Filipija u opera-

tivnu obalu (rivu) sa svim potrebnim sadržajem. 

6. Prijedlog odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Manulica“ 
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7. Zaključak o davanju suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtića „Manulica“ 

8. Zamolba (zahtjev) Ines Šimičin za prenamjenu zemljišta 

9. Prijedlog odluke o zaštiti mještana Kukljice od veprova 

 

Predsjednik vijeća predloženi dnevni red sa usvojenom dopunom daje na usvajanje.  

Dnevni red usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 

 

Ad. 1. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara prvu točku dnevnog reda pitanja i odgovori. 

  

Vijećnik Luka Milić pita načelnika dali je istina da izvješće ministarstva u vezi vrtića još nije 

poslano županiji.  

Načelnik objašnjava kako je taj program agencije stigao u 2- 3 mjesecu. Nekoliko je stvari koje 

treba prije odraditi kao što su suglasnost na Statut i akt osnivanju. Tehnički pregled igrališta 

(vanjski dio vrtića) je pokrenut paralelno još u 12. mjesecu. Neke stvari već imamo, a neke su 

još u izradi. npr. atest na elektro zaštitu. Vijećnik Milić odgovara kako mu nije jasno zašto se 

to nije prvo napravilo, ako se znalo da se treba slati na županiju. Načelnik nadalje priča kako 

mu je ravnateljica Dječjeg vrtića objasnila da tek kad se dobije suglasnost za cjelodnevni 

boravak djece se može ići u daljnju provedbu.  

Vijećnica Rajna Grzunov pita kada se može očekivati početak cjelodnevnog boravka u vrtiću.  

Načelnik nadodaje kako će trebati još jedan odgajatelj kada se krene sa cjelodnevnim boravkom 

i popratno nekoliko ugovora o djelu. Ali prema uputama raspisivanje natječaja za odgajatelje 

je zadnja faza.  

Odgovor na pitanje vijećnice, načelnik je rekao kako se mogu očekivati upisi u cjelodnevni 

boravak u vrtić kroz nekoliko mjeseci. Vijećnik Milić smatra kako je to prerano za govoriti, 

načelnik govori kako je to želja i nada se ostvarenju toga. 

 

Vijećnik Luka Milić zatim pita načelnik ima li on neki projekt koji želi provoditi ali ga vijećnici 

u tome sputavaju, jer je čuo od pojedinih ljudi kako vijećnici sabotiraju općinu i zanima ga 

može li se ta stvar riješiti.  

Načelnik odgovara kako misli da svaku stvar mogu riješiti i popričati na vijeću ili vani. 

Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako je i on čuo da su ljudi ljuti na četiri vijećnika jer ne 

daju načelniku da radi svoj posao.  

Načelnik kaže da bi izdvojio jednu bitniju stvar, a to je da su vijećnici bili protiv projekta vode 

za Sabušu iz svojih razloga, a sve ostalo je prihvaćeno kroz proračun. 

 

Vijećnik Milorad Košćica je pitao načelnika u vezi problema šahti i što će s time biti pošto se 

ljeto bliži.  

Načelnik kaže kako nema mogućnosti u niti jednoj drugoj točki reći neke novosti pa bi sada to 

rekao. Jedna od novosti je kanalizacija na temelju zamolbe Vujević, nakon razgovora s 

direktorom Mladenom Lucinom, pokušali su naći neku jeftiniju varijantu kako bi se gospođa 

priključila, međutim ima dosta problema, nema pada ili je pre udaljeno ili treba asfaltirati što 

je najskuplja varijanta. Zaključak je bio da je trenutno jedini način za spojiti, izgradnja novih 

oko 96 metara kanalizacije na postojećem putu, a to košta oko 100 tisuća kuna ili više. U 

proračunu je osigurano da Općina prebaci sredstva komunalnom poduzeću, ali direktor kaže 

da bez projekta to neće raditi. Sada se ljudi javljaju i pitaju zašto oni moraju čekati građevinsku, 

a tamo se radi bez nje. 

Načelnik odgovara na prethodno pitanje vijećnika Košćice da je to isto jedna stvar koja je 

predviđena proračunom da se napravi. 
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Vijećnicu Grzunov zanima što je neisplativo kod toga da se Dubravka spoji na cestu? 

Načelnik odgovara kako je čovjek morao dosta duboko kopao cestu ali je to radio o svom 

trošku. Ceste Zadarske županije imaju ugovor o održavanju ove ceste, molbe za saniranje rupe 

su poslane nekoliko puta ali dogovora nije bilo. Načelnik je s njima razgovarao i pitao mogu li 

oni kao Općina asfaltirati taj dio, oni kažu da je to skup zahvat i da nema smisla raditi pošto 

nije u našoj nadležnosti. Vlasniku kuće je rečeno da to popravi jer je on taj koji nije dobro 

asfaltirao. Županije za sada ne želi dati novce za tu sanaciju.  

Predsjednik Vijeća je pitao koji je zaključak svega toga i kaže kako je njegov prijedlog da 

Općina organizira i plati koliko treba i na kraju da ispostavi račun vlasniku kuće, jer je imao 

dovoljno vremena da to sanira.  

Predsjednik vijeća nadodaje kako misli da kada se plati cijena kanalizacije da je u toj cijeni 

uključena i sanacija ceste.    

Vijećnik Korčulanić kaže kako općina plaća 6 metara. Načelnik kaže kako iskop radi onaj tko 

je dao zahtjev, a materijal i samo priključenje plati komunalnom koji obave svoj posao.  

Predsjednik pita na kome je da to sanira, dok načelnik kratko odgovara kako je on mišljenja da 

onaj tko iskopa mora vratiti u prvobitno stanje. 

 

Načelnik kratko nadodaje kako su počeli pristizati zahtjevi za koncesijska odobrenja Uz 

zahtjeve od Zelene Punte došao je i jedan zahtjev čovjeka iz kali koji bi postavio kiosk od 15m2 

u Sabuši. Predsjednik na to kaže kako ćemo pričekati zahtjev pa će se o tome raspraviti, ali 

kako on osobno nema ništa protiv toga već samo želi da to bude u skladu za zakonom.  

 

Vijećnica Grzunov je poželjela dobrodošlicu novoj pročelnici te nastavila s pitanjem zašto 

ljudima nije podijeljena božićnica ako je odluka donesena, istina da je stupila na snagu dva 

dana pred završetak godine, ali da je bilo volje ljudima su se mogli dati novci i zašto je 

donesena takva odluka ako se nije namjeravala isplatiti božićnica i da li će im se sada dati za 

Uskrs? 

Vijećnica napominje kako je načelnik sam donio odluku koju smo vijećnici jednoglasno 

izglasali da se umirovljenicima iznad 65 godina isplati jednokratna novčana  pomoć za vrijeme 

božićnih praznika.  

Načelnik je potvrdio da je vijećnica sve točno rekla i  kaže kako je odluka stavljena u službeni 

glasnik 23.12. i stupila na snagu 8 dana poslije te je stigla Nova godina. U odluci piše kako će 

se sredstva uplatiti u mjesecu prosincu i novci će se osigurati u proračunu, ta je odluka 

generalna. U prijedlogu proračuna za 2022. godinu  je ta stavka već stavljena.  

Vijećnica Grzunov kaže kako je načelnik donio odluku za koju je unaprijed znao da je neće 

moći ispuniti.  

Načelnik kaže da on nema ništa protiv toga da se ljudi isplate. Vijećnica je zatim pitala hoće 

se ti novci isplatiti sada za Uskrs. Načelnik je rekao da se u 2022. može isplatiti po trenutnoj  

odluci vijeća u prosincu,  a ako se promijeni odluka može isplatiti kad god hoćemo kroz godinu.  

Načelnik je taj koji donosi odluku, nastavila je vijećnica. Načelnik kaže kako se o toj  odluci 

raspravljalo.  

Vijećnica  Grzunov kaže kako je načelnik rekao na sjednici da će donijeti odluku, a na sljedećoj 

sjednicu u toj odluci je bio veći iznos i oni su to jednoglasno izglasali, ali Vijećnica kaže kako 

je načelnik već onda znao da neće biti novaca za isplatu ljudima.  

Predsjednik vijeća objašnjava da im nije bilo ni na kraj pameti da će se dogoditi da oni nešto 

izglasaju, a da neće biti uvjeta za isplatu, već je samo trebalo dobre volje te nastavlja kako je 

načelnik donio prijedlog i da ta odluka koju je donio nije morala stupiti na snagu 8 dana od 

donošenja odluke. 
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Predsjednika vijeća zanima da li je načelnik i prije predlaganja znao da ćemo doći u ovakvu 

situaciju.  

Načelnik nadodaje kako nije znao da će tako biti, te da mu je prijašnji pročelnik rekao kako 

akti ne mogu stupiti na snagu istog dana. 

Predsjednik vijeća kaže kako se sjednica mogla održati i telefonski, bilo je načina te da bi vijeće 

pristalo da ne treba javni poziv. Vijeće je tu da donosi odluke, i kaže još kako ih je trebalo 

obavijestiti da odluka nije provedena. 

 

Vijećnik Milorad Košćica pita da li su ta sredstva bila osigurana u proračunu za 2021. godinu, 

ako nisu koja je procedura trebala biti.  

Vijećnica Rajna Grzunov nadodaje kako odluka nije trebala onda ni biti donesena.  

Vijećnik Košćica kaže kako se to trebalo osigurati rebalansom. Predsjednik vijeća nastavlja da 

su se veliki novci potrošili nenamjenski, i da ne znamo situaciju jer rebalansa nije i bilo.  

Vijećnik Košćica je kazao kako se slaže da odluku nije trebalo ni predložiti.  

Načelnik pita za mišljenje vezano za to treba li odluku donositi svake godine ili da ova odluka 

važi za 2022. godinu.  

Vijećnica Grzunov kaže kako načelnik treba o tome voditi brigu.  

Načelnik objašnjava da je po njegovom mišljenju ta odluka još na snazi i važi za svaku sljedeću 

godinu. Vijećnica je nadodala da pročelnica i načelnik razmisle te sami odluče kakva će odluka 

biti. Načelnik je priupitao kada vijećnici misle da je najbolje vrijeme za isplatu ljudima. 

Predsjednik kaže kako se pretprošle godine isplatilo tih 500,00 kuna ali ne znamo kriterij. Zašto 

se to i ove godine nije predvidjelo.  

Načelnik dodaje kako su se božićnice uvijek isplaćivale, svih ovih 20 godina. i u proračunu za 

2021. je isto bilo predviđeno, ali smo se dogovorili da ćemo predložiti novu odluku i da će mo 

napraviti kategorije te onda isplaiit svima, zato se nije isplaćivalo.  

 

Vijećnica Grzunov smatra da se trebalo barem simboličnih 200 kuna isplatiti za bakalar za 

umirovljenike i da je to bio prijedlog, a napominje kako je načelnik rekao da će vidjeti koliko 

ima novaca te da će donijeti novu odluku i odluka je odnesena i to s većim iznosom i vijećnici 

su glasali. Vijećnica tvrdi da je sigurna kako su svi mislili da će se ti novci isplatiti. 

Vijećnica nastavlja da načelnik treba misliti na vrijeme.  

Predsjednik vijeća je upitao načelnika da li je istinita informacija koju je čuo od Mojmira 

Kabića da zbog četiri vijećnika nije isplaćena božićnica jer su oni bili protiv. Načelnik je kazao 

kako nije nikome nabrajao imena i prezimena vijećnika.  Predsjednik je dodao kako ne misli 

na imena i prezimena već na broj od 4 vijećnika u odnosu na ostala 3 vijećnika. Predsjednik je 

tražio ponovno potvrdu odgovora na što mu je načelnik odgovorio kako nije.  

 

Vijećnik Košćica je predložio da se za Uskrs isplati simboličnih 200 kuna, a da odluka koja je 

izglasana za Božić ostane.  

Načelnik je rekao da će predložiti novu odluku da iznos bude 500,00 kuna za sve kategorije 

kao što je uvijek i bilo.  

 

Vijećnica Grzunov je upitala u kojoj je fazi kanalizacija Gnjoišća i kad se može očekivati 

izgradnja? 
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Načelnik odgovara da je kanalizacija u fazi ishodovanja građevinske dozvole. Nakon toga, po 

mišljenju načelnika taj će projekt koštati oko milijun kuna. Kada se građevinska dozvola dobije 

šaljemo zahtjev za sufinanciranje hrvatskim vodama. 

Predsjednik vijeća je upitao kada će biti javni poziv za udruge za programe 2022. godine.  Na-

čelnik je rekao kako će biti do kraja mjeseca i da će to voditi nova pročelnica.  

 

Predsjednik Općinskog Vijeća zatvara prvu točku. 

 

 

Ad. 2. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara drugu točku dnevnog reda, Verifikacija zapisnika sa 8. 

sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica od dana 18. prosinca 2021. godine s početkom u 

17:00 sati. Nitko od nazočnih vijećnika nije imao primjedbe na zapisnik, te predsjednik daje 

na verifikaciju zapisnik sa 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

 

Zapisnik je verificiran jednoglasno sa 7 glasova za. 

 

Ad. 3. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara treću točku dnevnog reda Prijedlog odluke o 

koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu 

Općine Kukljica.  

Načelnik je krenuo s objašnjenjem kako je Josip Burčul krenuo raditi u Općini Pašman, te kako 

je Lara Mušćet krenula od 15.03.2022. godine kao nova pročelnica JUO Kukljica. Paralelno s 

natječajem za pročelnika bio je i natječaj za računovodstvenog referenta, zbog toga što Vesna 

ide na operaciju, ali i kroz koju godinu u mirovinu. Načelnik je kazao kako je neizbježno bilo 

raspisati i  natječaj za računovodstvenog referenta kako bi se osoba prilagodila na posao dok 

je Vesna još tu.  

Na natječaj za računovodstvenog referenta se javila Branka Peričin. Paralelno s ovim 

natječajima se i predložila ova odluka o bodovima, gdje se samo dodaje bod od 

računovodstvenog referenta, a ostalo je isto. 

 

Vijećnica Grzunov navodi kako joj je drago što je Branka Peričin primljena, ali je isto tako 

zanima zašto taj posao ne bi radila Višnja, kad već imamo nju u Općini.  

 

Predsjednik vijeća je priupitao gdje je Višnja zaposlena, načelnik objašnjava da je ona u Sabuši. 

te je rekao kako je njemu bio cilj tražiti trajno rješenje za to radno mjesto. Smatra kako je 

proračunsko knjigovodstvo koje se vodi u Općini nepoznato Višnji i da bi trebalo naći 

dugoročno rješenje, a to je zaposlenje još jedne osobe koja će raditi s Vesnom dok je ona još 

tu. 

Vijećnica Grzunov pita što se točno treba izglasati? 

Načelnik objašnjava kako su svi bodovi ostali isti osim boda 1,22 za računovodstvenog 

referenta koji do sada nije ni postojao.  

 

Vijećnicu Grzunov zanima kako komunalni reda ima takav bod, čini se kako je za tu vrstu posla 

to mali koeficijent i hoće li itko za tu plaću doći raditi. 

 

Milorad Košćica smatra kako je Branka dobra osoba za to mjesto, a vijećnica Grzunov dodaje 

kako će Branka savjesno odraditi svoj posao.  
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Vijećnik Milić pita da li se Vesnino mjesto ukida, načelnik objašnjava kako ćemo za sad imati 

dva mjesta, a kad Vesna ode u mirovinu na njenom mjestu neće biti nikoga. U budućnosti bod 

koji sada pripada Vesni može se dodijeliti Branki.  

 

Načelnik objašnjava kako će možda jednog dana i pročelnici trebati pomoć, ali za sada misli 

kako imamo dovoljan broj ljudi. 

Vijećnica Grzunov navodi kako nema ništa protiv zapošljavanja i nadodaje kako bi bilo pošteno 

kao što je i vijećnik Milorad Košćica rekao kad Branka bude samostalna u svom poslu da joj 

se treba dignuti koeficijent.  

 

Vijećnica Grzunov navodi kako su vijećnici mislili da je pročelnik Josip bio preopterećen i da 

mu treba neki pomoćnik i zato su glasali i zbog toga je u proračunu došlo do povećanja. 

Vijećnica napominje kako se boji da će nova pročelnica isto vrlo brzo biti preopterećena jer je 

i Josipu bilo to puno, Grzunov nastavlja kako je njihova ideja bila da se u ured pročelnika 

dovede još jedna osoba. Predsjednik vijeća smatra kako je Vesna dobila pomoć, tj.osobu koja 

se uz nju uhodava, a za Josipa je isto tako donesena odluka da mu neko pomogne. 

  

Predsjednik vijeća pita načelnika misli li on da će nova pročelnica  moći to sve sama plus još 

što nije iz ovog mjesta, a mjesto ima puno problema.  

Načelnik je dodao kako će se zaposliti ispomoć bude li potrebe. Predsjednik misli da je načelnik 

protiv zapošljavanja još jedne osobe, načelnik kaže kako to nije rekao. Načelnik nastavlja kako 

je bilo razgovora o pripravniku, informaciju koju su dobili Josip i načelnik je da u planu za 

2022. godinu nema mogućnosti da država sufinancira rad pripravnika. Predsjednik zaključuje 

kako načelnik zbog financijskih razloga ne želi uzeti pripravnika.   

 

Predsjednik vijeća je upitao da li se raspisao natječaj za komunalnog redara, a načelnik 

odgovara kako je u planu i taj natječaj. Nadalje, predsjednik kaže kako novi komunalni redar 

neće imati stimulansa zbog koeficijenta 1,11, jer se neće nitko za te novce suprotstavljati 

ljudima i mišljenja je kako je to vrlo odgovoran posao za kojeg treba biti adekvatno plaćen, te 

predlaže koeficijent  1,60. 

Načelnik objašnjava kako je to prevelik koeficijent.  

Predsjednik vijeća smatra da bi s takvom plaćom komunalni redar bio stimuliran da radi 

kvalitetno. 

Vijećnica Filipi kaže da bi se plaća mogla dignuti nakon što se osoba pokaže kakva je na poslu.  

Predsjednik vijeća misli da bi za dobru plaću došao pravi komunalni redar koji bi napravio red.   

Vijećnica Grzunov nadodaje kako je plaća odgovornost načelnika i da je to  njegova stvar. 

Vijećnik Lonić misli kako je ovo mala plaća ali isto tako ne može biti gotovo ista kao i 

pročelniku. 

Vijećnica Grzunov ističe kako je ona za povećanje plaće 

Vijećnik Korčulanić za kraj dodaje da sve ovisi o čovjeku koji će doći na to mjesto. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun 

plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica.  

 

Odluka je prihvaćena sa 3 suzdržana (Ante Martinović, Rajna Grzunov i Luka Milić) i 4 za, 

nitko nije protiv.  

 

Nakon usvajanja točke uslijedila je rasprava o tome treba li u zapisnik navesti imena i 

prezimena ljudi koji su glasali za, protiv ili suzdržan. 
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Ad. 4. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara četvrtu točku dnevnog reda: Zamolba (zahtjev) Zdenke 

Šimanović.  

Načelnik objašnjava kako je pristigla molba Zdenke Šimanović, a problem je ulaz s glavne 

otočke ceste, jer Svetko Bilan govori da je to njegovo vlasništvo s čime se slažu i ljudi koji su 

zamolbu poslali. Uslijedilo je utvrđivanje čestica i puteva preko Geoportala koji se navode u 

zamolbi. Nakon kratke rasprave i utvrđivanja, predsjednik vijeća pita zašto bi se to radilo ako 

nije u građevinskoj zoni, a ima puno drugih puteva koje nismo uredili. Vijećnik Milić je kazao 

kako on smatra da nema smisla raditi drugi put samo da im bude bliže, a već imaju put.  

Vijećnica Grzunov navodi kako bi Općina Kukljica trebala imati registar imovine 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Zaključak kojim se zamolba prihvaća ali će se 

radovi obaviti kada Općina bude u mogućnosti započeti.  

 

Zaključak je jednoglasno prihvaćen (7 glasova za). 

 

Ad. 5. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara petu točku dnevnog reda Prijedlog odluke o izradi idejnog 

rješenja pretvaranja lukobrana kod Filipija u operativnu obalu (rivu) sa svim potrebnim 

sadržajem. 

Predsjednik objašnjava kako je njegova želja da se lukobran pretvori u rivu, kako bi npr. 

katamarani kupili tu i naše ljude.  Želja predsjednika je da se ova priča pokrene, jer nema smisla 

svake godine plaćati sanaciju, a od toga ne dobivamo ništa.   

Vijećnik Lonić smatra kako je to dobra ideja ali da Općina to nikako ne može sama i dok taj 

dio ne bude u lučkom području neće ga nitko financirati. Po mišljenju vijećnika prvi korak bi 

bio pokušaj proširenja lučkog područja.  Navodi kako nema smisla sada raditi Idejno rješenje 

jer ne znamo za koju će namjenu biti taj prostor. Nadalje, mišljenja je da tu priču treba 

pokrenuti sa Županijskom lučkom upravom.  

 

Predsjednik vijeća objašnjava kako želi samo popričati o tome koje su mogućnosti.  

Načelnik komentira da je lukobran van lučkog područja, i zbog toga ga Županijska lučka 

uprava nije htjela ni sanirati. Jedini način da lukobran bude u lučkom području je kroz Prostorni 

plan. Nadalje, načelnik objašnjava proceduru ulaska u lučko područje.  

 

Vijećnik Lonić i predsjednik vijeća istog su mišljenja kako nije realno da to Općina sama 

isfinancira.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku da se postojeći lukobran uvrsti u lučko 

područje luke Kukljica kroz izmjene i dopune Prostornog plana. 

Odluka je jednoglasno prihvaćena (7 glasova za).  

 

 

Ad.6. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara šestu točku dnevnog reda Prijedlog odluke o osnivanju 

Dječjeg vrtića „Manulica“. 

Načelnik objašnjava kako ova odluka postoji od samog osnivanja, ali kako je pokrenuta nova 

priča o cjelodnevnom vrtiću trebalo ju je promijeniti i osvježiti što je ravnateljica dječjeg vrtića 

i učinila. Ovu odluku traži županija kako bi se pokrenuo cjelodnevni boravak u vrtiću.  

Bez ovog dokumenta ne možemo dobiti odobrenje od županije.  
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Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o osnivanju vrtića „Manulica“. 

Odluka je jednoglasno prihvaćena (7 glasova za).  

 

Ad. 7. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara sedmu točku dnevnog reda Prijedlog zaključka o davanju 

suglasnosti na izmjene i dopune Statuta.  

Načelnik ukratko objašnjava o čemu se radi, te do kojih je promjena došlo u Statutu Dječjeg 

vrtića.   

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Zaključak o davanju suglasnosti na izmjene i 

dopune Statuta Dječjeg vrtića „Manulica“. 

Odluka je jednoglasno prihvaćena (7 glasova za).  

 

 

Vijećnik Davor Lonić navodi kako će predložiti izmjenu članka u Poslovniku rada vijeća zbog 

toga što smatra da bi svaka točka dnevnog reda trebala imati obrazloženje uz prijedlog koji se 

podnosi. Smatra da bi u tom obrazloženju trebao biti naveden financijski utjecaj na proračun 

koji će biti sastavni dio prijedloga. Načelnik nadodaje da se slaže s time. 

 

Ad.8. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara osmu točku dnevnog reda Zamolba (zahtjev) Ines 

Šimičin.  

Predsjednik Općinskog vijeća objašnjava ovu točku dnevnog reda i navodi kako je jedan dio 

čestice u građevinskoj zoni, a drugi dio u industrijskoj zoni.  

Načelnik se nadovezuje na predsjednika i objašnjava kako se to rješava kroz izmjene i dopune 

Prostornog plana i to je jedini način.  

Vijećnik Lonić dodaje kako će se tada omogućiti davanje prijedloga.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća pita načelnika što je s Prostornim planom Općine Kukljica i 

imamo li ga? Načelnik odgovara da mi imamo Prostorni plan, trenutno važeći iz 2018. godine. 

Trenutno nema novih prijedloga građevinskog područja, ali što se tiče županijskog plana, 

Općinsko vijeće uvijek može dati prijedlog županijskom zavodu, u vezi turističkih zona i 

ostalo.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Zaključak kojim se zamolba za prenamjenu 

zemljišta prihvaća, a primjedbe će se davati kroz izmjene i dopune Prostornog plana. 

Zaključak je jednoglasno prihvaćen (7 glasova za ). 

 

Ad.9. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara devetu točku dnevnog reda Prijedlog odluke o 

organiziranju odstrela na veprove.  

Predsjednik vijeća objašnjava kako Općina ima veliki problem s veprovima, jer oni nemaju ni 

prirodnog ni ljudskog neprijatelja.  

Vijećnica Filipi potvrđuje kako je to sigurno jedan veliki problem, a predsjednik nastavlja kako 

treba organizirati odstrel na veprove, i poziva načelnika da razgovara sa lovačkim društvom i 

ako ne mogu sami da treba tražiti pomoć od drugih društava.  

Načelnik se slaže s vijećnicima te nadovezuje da se veprovi više ničega ne boje i nastavlja kako 

mu je koncesionar rekao da Općina treba napraviti studiju inače oni ne mogu vršiti odstrel blizu 

kuća. 
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Predsjednik je predložio da i Općina Kukljica donese odluku da se na svakog ubijenog vepra 

plati određena svota.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o organiziranju odstrela na veprove od 

strane koncesionara na području Općine Kukljica. 

 

Odluka je jednoglasno prihvaćen (7 glasova za). 

 

 

Predsjednik konstatira da je dnevni red 9. sjednice iscrpljen. 

 

Završeno u 20:40 sati.  

 

 

Na kraju sjednice predsjednik Općinskog vijeća iskoristio je priliku i pozvao vijećnike sljedeći 

petak na tematsku sjednicu u vezi Sabuše d.o.o. na kojem će biti pozvan i direktor Sabuše.  

 

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica.  

 

 

ZAPISNIČAR      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Lara Mušćet                      Ante Martinović  

       


